
Protokół Nr XVI z XVI nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Lubawa,
która odbyła się w dniu 9 maja 2025 roku w sali konferencyjnej LCAS 

Podjęto uchwały w sprawie

XVI/107/2025 zmian w budżecie Miasta Lubawa na 2025 rok

Obecnych radnych Rady Miasta – 14 wg podpisanej listy obecności.

Lista obecności radnych stanowi
zał. nr 1 do protokołu z sesji

Ad. 1.   Otwarcie, stwierdzenie prawomocności i przedstawienie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski  otworzył XVI nadzwyczajną sesję Rady Miasta Lubawa. 
Przywitał wszystkich radnych, Burmistrza Miasta Lubawa Macieja Radtke, Zastępcę Burmistrza 
Sławomira Jamrożego oraz pracowników Urzędu.
Przewodniczący poprosił radnych o potwierdzenie obecności w systemie eSesja. 
Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych na ogólny stan 15, co stanowi kworum, przy którym 
Rada może obradować i podejmować uchwały. 
Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  dzisiejsza  sesja  zwołana  została  na  wniosek  Burmistrza 
Miasta Lubawa, który następnie przedstawił. 

Wniosek Burmistrza Miasta o zwołanie
sesji w trybie nadzwyczajnym

stanowi zał. nr 2 do protokołu z sesji

Zawiadomienie o zwołaniu 
sesji nadzwyczajnej 

stanowi zał. nr 3 do protokołu z sesji

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad XVI nadzwyczajnej sesji: 

1. Otwarcie, stwierdzenie prawomocności i przedstawienie porządku obrad.
2. Podjęcie uchwały w sprawie:
a) zmian w budżecie Miasta Lubawa na 2025 rok.
3. Zamknięcie obrad.

Ad. 2.     Podjęcie uchwały w sprawie:  
a)     zmian w budżecie miasta Lubawa na 2025 rok,  

Skarbnik  Miasta  Honorata  Muszyńska  powiedziała:  „Panie  Przewodniczący,  Wysoka  Rado. 
Proponowane  zmiany  w  budżecie  pod  dzisiejsze  obrady  przedstawiają  się  następująco:  plan 
dochodów ogółem po zmianie wynosi 83 980 944,26 zł, w tym dochody bieżące 71 751 049,54 zł,  
dochody majątkowe 12 229 894,72 zł. Plan wydatków ogółem po zmianie wynosi 90 197 958,72 zł, 
w  tym  wydatki  bieżące  71  371  703,85  zł  i  wydatki  majątkowe  18  826  254,97  zł.  W planie 
dochodów  zwiększono  wpływy  z  tytułu  odsetek  bankowych  w  kwocie  20  000  zł.  W  planie 



wydatków zmniejszono wydatki z tytułu podatku VAT o kwotę 157 579 zł, natomiast zwiększenie 
wydatków w kwocie 177 579 zł wprowadzono celem dostosowania środków zaplanowanych na 
realizację zadania bieżącego pod nazwą 'Modernizacja kompleksu sportowego Moje Boisko Orlik 
2012 w Lubawie'. Po zmianie środki przeznaczone na ten cel wynoszą 1 100 000 zł. Przychody, 
rozchody oraz wynik budżetu pozostają niezmienione. Dziękuję”. 

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały.

Przewodniczący  Rady  Jerzy  Brodowski poprosił  Wiceprzewodniczącego  Grzegorza  Rolkę 
o odczytanie projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  14  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie  zmian w budżecie miasta Lubawa na 2025 rok.

Uchwała Nr XVI/107/2025
stanowi zał. nr 4 do protokołu z sesji

Ad. 3  .   Zamknięcie obrad.  

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski stwierdził, że w związku z wyczerpaniem porządku obrad 
XVI nadzwyczajna sesja Rady Miasta Lubawa dobiegła końca i podziękował wszystkim za udział 
w obradach. 

Imienny wykaz głosowania radnych 
stanowi zał. nr  5 do protokołu z sesji

 Przewodniczący Rady 

     Jerzy Brodowski

Protokołowała
Joanna Szczepanek


